
Referat fra ledermøtet i Øvre Eiker Idrettsråd 31.10.2019 
 
 
Tilstede fra styret:  Knut Olav Bakkene, Pål Woldstad Hanssen, Tormod Brenden og 

Ingunn Leander Letmolie. 
 
Forfall:   Stian Berg, Hanne Lyngaas, Marit Skretteberg og Younes Lasbaa 

Stengel.  
 
Fra Øvre Eiker Kommune:  
   
  Idrettskonsulent Hanna Thommessen 
 
 
Fra Idrettslagene: Erik Aasen – IF Eiker Kvikk, Per Arne Fossli – IF Eiker Kvikk, Finn 

Mathiesen – Hokksund IL, Kjell Bruknapp – Hokksund IL, Nina 
Murphy – Vestfossen IF, Lars Erling Thorud – Vestfossen IF, Hans R. 
Bakken – Eiker O-lag, Ingvild Bartnes Hoen, Eiker O-lag, Ørjan 
Gomsrud – Bakke IF, Hildegunn Teigen – Bakke IF, Stine Thon Kjos – 
Hokksund Turnforening, Gro Karlson – Eiker Padleklubb, Leif Dalan – 
Eiker Padleklubb, Kristine H. Sylling – ECT Eagles, Marie Gjerden, 
Fiskum IL, Mette Dramdal Jonsson, Fiskum IL, Alexandra K. Flaathen 
– Øvre Eiker Svømmeklubb, Kevin Perry – Øvre Eiker Svømmeklubb, 
Geir Hennum – IL Ramm Eiker, Cato Brekke – Hokksund Pistolklubb 

 
 
Gjester:  Representanter for prosjektgruppa for Myhremoen Skianlegg og Pål 

Brattensborg, Hokksund Turnforening 
 
     
Sted:  Kantinen, Rådhuset, Hokksund  
Tid:   Torsdag 31/10-19 kl. 19.00 – 20.30 
 
 
Sak 1: Velkommen 
 
Knut Olav Bakkene ønsket velkommen og åpnet møtet.   
 
Sak 2: Orientering om styrets arbeid siden årsmøtet.  
 
Det ble kort informert om følgende saker ved Knut Olav Bakkene: 
 

- Skolebehovsplan/oppgaveutvalget 
- Lerberg – Bruk av HILs anlegg 
- Ny fordelingsmodell for kommunale midler 
- Møteplasser med kommunen, rådsmøte, innspillsmøter m.m 
- Idrettsrådskonferansen i Ålesund 
- Aktive lokalsamfunn/samspill skole og idrett/aktivitet i SFO-tiden. 
- Øvre Eiker Kommunale Eiendom KF, Gunn Edvardsen 
- Medlemsmøter 



- Anlegg Loesmoen og Myhremoen 
- Kommunaldirektør og ordfører stiller på neste styremøte. Forberedelser er gjort.  
- Budsjettinnspill til kommunen.   

 
   
Sak 3: Status Loesmoen 
 
Pål Brattensborg fra Hokksund Turnforening orienterte om prosjektet, hvordan det har forløpt 
og hva som er dagens status.  Samarbeidet med kommunen har vært svært godt. Benyttet 
eksternt konsulentfirma til å lede prosjektet, noe som i ettertid vurderes som vel anvendte 
midler. Det etableres et samarbeidsutvalg for driften av anlegget, hvor de 2 store leietakerne,  
Eiker Bordtennisklubb og ECT-Eagles er representert på lik linje med Turnforeningen.  
Budsjettet for prosjektet er så langt overholdt. Tidsmessig er man et par-tre måneder på  
overtid. Forventet overtakelse er ca. 1. desember og full drift fra 01.01.20.  
 
Kjell Bruknapp fra Hokksund IL orienterte deretter om klubbens fotballhall som er etablert på 
Loesmoen og erfaringer fra bruken og driften så langt. Stor pågang av interessenter for leie av  
hallen i vinterhalvåret, men det er ledig kapasitet på dagtid.  
Kunstgressbanen er ferdig og tatt i bruk.  Den fungerer utmerket så langt, men også her er det  
plass for leietakere.  Man er også i ferd med å bygge opp igjen sandvolleyballbanen.  
 
Sak 4: Skianlegg Myhremoen 
 
Representanter for prosjektgruppa presenterte prosjektet.  
Prosjektleder Ole Terje Letmolie orienterte om planene status og fremdrift i prosjektet. 
Det ble presisert at et godt samarbeid med naboer og øvrige aktører i det aktuelle området er 
en betingelse for å realisere prosjektet.  
For å komme videre i prosjektet er det viktig å få på plass en finansieringsplan.  
 
 
Sak 5: Samarbeidsavtale med Øvre Eiker Kommune 
 
Avtalen er vedlagt sakspapirene til møtet.  Enkelte viktige punkter ble omtalt.  
 
Sak 6: Prioritering av anlegg på anleggslista/spillemiddelsøknader 
 
Anleggslista er vedlagt sakspapirene til møtet.  Hanna Thommessen kommenterte lista og  
orienterte nærmere om enkelte av postene.  
Det fremkom ingen innvendinger/kommentarer fra salen i forhold til lista og prioriteringene. 
 
Sak 7: Orientering fra Idrettskonsulenten 
 
Kommunalplanen for fysisk aktivitet skal rulleres.  
Roger Faane har sluttet, Hanne Rime er  ansatt som etterfølger.   
 
 
Sak 8: Fordeling av LAM midler. 
 
Knut Olav Bakkene presenterte oversikt over fordelingen, gjennomgikk denne og orienterte 
kort om fordelingsnøkkelen.   



Viktigheten av å få registrert alle medlemmer i klubbene ble presisert.  
 
Sak 9: Viken Idrettskrets 
 
Mottatt informasjon ble raskt gjennomgått.  Videresendes til Idrettslagene.  
 
 
 
 
Møtet hevet kl. 20.30  
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